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Vragen van de leden Krul en Boswijk (beiden CDA) aan de Ministers van
Justitie en Veiligheid en van Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Als
de politie alle Amsterdamse taxi’s aan de kant zet, dan heb je de grootste
drugsvangst ooit» (ingezonden 5 juni 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Als de politie alle Amsterdamse taxi’s aan de
kant zet, dan heb je de grootste drugsvangst ooit»?1

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat de Amsterdamse politie nauwelijks zicht heeft op wat
voor criminele praktijken er soms in de taxiwereld plaatsvinden?

Vraag 3
Deelt u de mening dat het op zijn minst zorgwekkend is dat taxi’s kunnen
dienen als dekmantel voor misdaad, en dat dit ook een aantasting is op de
veiligheid van de passagiers en andere betrokkenen?

Vraag 4
Wat is volgens u de reden dat de taxiwereld nu gevaarlijker en crimineler is
dan 25 jaar geleden?

Vraag 5
Hoe vaak worden taxi-auto’s door de politie gecontroleerd op verboden
middelen en verboden (drugs)handel?

Vraag 6
Wat zijn precies de eisen om aan een taxivergunning te kunnen komen en
hoeveel mensen komen hier jaarlijks voor in aanmerking? Wordt hierbij ook
gekeken naar een eventueel strafblad?

1 BNR, 1 juni 2024, Als de politie alle Amsterdamse taxi’s aan de kant zet, dan heb je de grootste
drugsvangst ooit (https://www.bnr.nl/nieuws/juridisch/10548630/als-de-politie-alle-
amsterdamse-taxis-aan-de-kant-zet-dan-heb-je-de-grootste-drugsvangst-ooit).
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Vraag 7
Hoeveel taxichauffeurs verliezen er jaarlijks hun vergunning door illegale
praktijken, zoals het fungeren als drugskoeriers of meewerken aan drugshan-
del?

Vraag 8
Welke maatregelen gaat u nemen om misstanden in de taxibranche als het
gaat om criminaliteit zo snel en effectief mogelijk in de kiem te smoren?

Vraag 9
Bent u bereid om te onderzoeken of naast Amsterdam ook op andere plekken
sprake is van criminaliteit in de taxisector?

Vraag 10
Welke maatregelen heeft u genomen sinds het opzienbarende onderzoek
«Taxi! Malafide activiteiten en (ondermijnende) criminaliteit in de Amster-
damse taxibranche» uit 2021?

Vraag 11
Kunt u reflecteren op de vraag hoe de genoemde criminaliteit samenhangt
met de invoering en het functioneren met de Wet personenvervoer 2000?

Vraag 12
Zou u willen inventariseren welke wijzigingen van de Wet personenvervoer
2000 er mogelijk zijn om de in het nieuwsartikel genoemde ontwikkelingen
tegen te gaan?
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